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Dit huis-aan-huisblad werd afgesloten op 22 september.

N-VA wil masterplan voor Kerkstraat
Het handelscentrum van Buggenhout is er helaas niet goed aan toe. Niet alleen zorgde de coronacrisis maanden voor gesloten  
winkeldeuren en inkomstenverlies, de Kerkstraat is bovendien ook ontoegankelijk door werken aan beide kanten van de straat.  
Dat heeft enorme gevolgen voor de doorstroming, de veiligheid, de parkeermogelijkheden en de zichtbaarheid van de middenstand.

Alle voorstellen van de N-VA-fractie om de handelaars  
bijkomend te ondersteunen in deze moeilijke tijden werden  
door CD&V in de gemeenteraad weggestemd. Het gemeente-
bestuur wil de Kerkstraat herinrichten als een enkelrichtings-
straat, maar vergeet om de middenstand daarbij te betrekken. 
Nochtans geven verschillende zelfstandigen aan dat ze een sterk 
omzetverlies zullen lijden en vrezen ze voor de toekomst.

Open dialoog
De N-VA pleit voor het behoud en de versterking van ons 
handelscentrum. Het is dringend tijd om een masterplan uit te 
werken op basis van een open dialoog met alle handelaars. Over 
de verkeerssituatie in de Kerkstraat, een parkeerplan en gerichte 
steun aan de middenstand moet beslist worden samen met de 
zelfstandigen.

In deze moeilijke tijden moeten we durven vooruitkijken en 
samenwerken aan een bruisend Buggenhout met een bloeiende 
handelskern.

Wanneer bruist Buggenhout weer? (p. 3)Tijd voor een antidroogteplan (p. 2)

 Het gemeentebestuur wil de Kerkstraat  
herinrichten als een enkelrichtingsstraat maar 
vergeet om de middenstand daarbij te betrekken.

Wim Mommaers
Fractievoorzitter 

Zondag 1 november 

Buggenhouts 
ontbijt  
(levering aan huis)

Verwen uzelf en 
bestel online een 
heerlijk N-VA-ontbijt. 
Wij bezorgen het bij 
u thuis.

Zondag 13 december 

2de Buggenhouts 
stoempfestijn  
(afhalen)

Omwille van de coronacrisis 
is een fysiek eetfestijn geen 
goed idee. Om toch de sfeer 
van ons eetfestijn maximaal 
te kunnen beleven, kiezen 
we voor een online festijn. De 
stoempschotels zijn ‘s middags 
of ‘s avonds af te halen in het 
Torenhof in Opstal.

Bestel tijdig op onze website www.n-va.be/buggenhout.

Eetfestijnen
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Eindelijk actie in 
het Lentepark
Vorige bestuursperiode werkten we mee 
aan een bomenplan waarbij het doel is 
om de juiste boom op de juiste plaats te 
hebben en uiteindelijk ook meer bomen 
in Buggenhout. Het Lentepark vormde 
duidelijk een probleemzone die drin-
gend moest worden aangepakt.

Eindelijk komt er nu ook echt schot in 
het snoeien van de bomen in het Lente-
park. De huidige bestuursmeerderheid 
leek maar niet in actie te schieten met de 
snoei en het onderhoud van de bomen 
in het Lentepark en omstreken. Een plan 
lag al lang op tafel maar acties bleven 
vooralsnog uit. Dat zorgde voor heel wat 
frustraties bij de buurtbewoners die ook 
geuit werden tijdens twee infomomenten 
ongeveer een jaar geleden.

Opknapbeurt
Sinds midden augustus is men nu eindelijk 
aan de snoeiwerken begonnen. In septem-
ber worden er ook verschillende bomen 
geveld en komende winter worden dan 
uiteindelijk nieuwe bomen aangeplant. 

Zodra de problematiek van de bomen 
van de baan is, moeten de problemen met 
de infrastructuur van het voetpad en de 

betonvlakken dringend worden aangepakt. 
Hopelijk leveren die werken een mooi, 
groen en veilig resultaat op. Het Lentepark 
is niet de enige plaats waar de bomen in 
het straatbeeld een grondige opknapbeurt 
kunnen gebruiken. 

Wat staat er nog op de planning?
Ook het Jules Andriespark, de Stenen- 
straat en Meir, en de Brusselmansstraat 
worden nog aangepakt. Het blijft voor-
lopig bij een intentie. Er dient eerst een 
planning opgemaakt te worden wanneer 
de werken uiteindelijk 
worden uitgevoerd. U 
kan op ons rekenen om 
dat op te volgen.

Tijd voor een antidroogteplan
N-VA Buggenhout vraagt het gemeentebestuur niet te wachten op de uitrol van een afgewerkt gemeentelijk klimaatplan en nu 
dringend actie te ondernemen om de droogte tegen te gaan.

Buggenhout heeft dringend nood aan een antidroogteplan. Daarbij 
dient er voldoende aandacht te zijn voor volgende punten:

1. Ontharding stimuleren
Ondoorlaatbare verhardingen zorgen ervoor dat hemelwater 
onvoldoende de kans krijgt om te infiltreren in de bodem. 

2. Het uitwerken van een detailhemelwaterplan
Zo kunnen we duidelijk aflijnen welke locaties in de toekomst ruimte 
zullen bieden voor hemelwater. 

3. Beter toezien op het oppompen van grondwater
Er moeten bijzondere voorwaarden komen voor bronbemalings- 
aanvragen op Buggenhouts grondgebied. Het opgepompte grond- 
water moet daarbij maximaal worden hergebruikt of opgevangen in  
een gescheiden stelsel. 

4. Bufferen van hemelwater
Verder kan worden nagedacht om opgevangen hemelwater langer  
te bufferen via stuwinstallaties. Opstuwen van regenwater in het  
grachtenstelsel en in wachtbekkens zorgt voor extra infiltratiemogelijk-
heden. 

5. Lekkende waterleidingen vermijden
Een lage waterdruk is een probleem dat al te vaak voorkomt in  
Buggenhout, vooral in Opdorp. Dat is het gevolg van lekkende  
waterleidingen. De drinkwatermaatschappij dient extra controles  
uit te voeren en snel herstellingen uit te voeren. 

• Droogste maand mei sinds 1834
• Langste hittegolf ooit in augustus 
• Zeer laag grondwaterpeil onder 95 % van de meetpunten
• Onweersneerslag infiltreert onvoldoende in de bodem

 N-VA Buggenhout vraagt het gemeente-
bestuur niet te wachten op het gemeentelijk 
klimaatplan en al actie te ondernemen om 
de droogte tegen te gaan.

 Het Lentepark vormde duidelijk een probleem-
zone die dringend moest worden aangepakt.

Ward Vranken
Raadslid

Sylva Bogaerts
Raadslid
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Jan Jacobs  
Raadslid

Wanneer bruist 
Buggenhout weer?
Buggenhout kent een mooie traditie 
van talrijke zomerevenementen, een 
sterke verenigingswerking en een bloei-
end cultureel veld. Als gevolg van de 
coronacrisis werden evenwel alle Bug-
genhoutse evenementen geannuleerd. 
De focus van de CD&V-meerderheid 
lag tot dusver steeds op het verbieden. 
De N-VA wil die focus verleggen naar 
het creëren van oplossingen en perspec-
tief.

Ook verschillende jeugdverenigingen en 
sportclubs zagen hun inkomsten sterk 
terugvallen. De Vlaamse Regering heeft 
met 156.000 euro extra steun kosten 
noch moeite gespaard om de Buggen-
houtse vrijetijdssector deze crisis te laten 
overleven en er sterker uit te komen. 
Toch mist de bestuursmeerderheid  
creativiteit om een goed relancebeleid 
op poten te zetten. Zo is de najaars-
programmatie van de culturele sector 
cruciaal voor De Pit, maar ook voor de 

culturele sector zelf. Er zijn nog heel wat 
onduidelijkheden en er is geen duide-
lijk plan om de culturele sector te laten 
overleven.

Cultureel aanbod weinig aantrekkelijk
Daarnaast daalt het algemene niveau 
van de culturele programmatie enorm. 

Waar vroeger systematisch gekozen werd 
voor betaalbare bekende namen zoals 
Kommil Foo, Tom Helsen, Roel Van-
derstukken, Chris Lomme, De Gidsen, 
Hannelore Bedert en Lieve Blancquart, 
is er nu van bekende artiesten geen enkel 
spoor meer te bekennen. Wat heb je aan 
een sterk uitgebouwde culturele infra-
structuur wanneer het aanbod weinig 
aantrekkelijk is? Benieuwd wat dat gaat 
teweegbrengen in de ticketverkoop.

We vrezen toch wel een flinke daling van 
het aantal bezoekers. Ook wat promo 
betreft, hinken we in vergelijking met de 
ons omliggende centra sterk achterop. Het 
dumpen van jaren expertise en prospectie 
door vrijwilligers, het onevenwicht in het 
aanbod, het gebrek aan bekende namen 
en de ondermaatse promotie betreuren 
we ten zeerste. Het doet ons het ergste 
vrezen voor de toekomst.

 De coronacrisis legde het culturele leven 
plat. Tot nu toe lag de focus op verbieden. 
De N-VA wil die focus verleggen naar het 
creëren van oplossingen en perspectief.

Wist je dat …
  de gevraagde digitale snelheidsborden uiteindelijk toch 
werden besteld en binnenkort in de schoolomgeving zullen 
verschijnen?

  onze vraag om het zwerfkattenbeleid over te dragen aan een 
professionele vzw afgelopen zomer is gehonoreerd via een 
samenwerkingsovereenkomst met Poezenbos?

  de meerderheid dan toch aan de slag gaat met ons voorstel 
om extra percelen te bebloemen? Zo wordt intussen een 
perceel langs de Spoorwegstraat ecologisch beheerd.

  er een elektronisch informatiebord komt op het Kerkplein en 
later ook in de andere deelgemeenten?

  na lang aandringen van de N-VA-fractie er nu eindelijk een 
referentiepersoon is aangesteld bij de gemeente voor lokale 
economie en middenstand? We wensen haar alle succes.

  onze secretaris Jonas De Smedt sinds juni aan de slag is als 
raadgever Onderwijs op het kabinet van minister Ben Weyts?

Provincie zet eindelijk 
orde op zaken
Sinds 1970 gingen heel wat gedeputeerden van het 
Oost-Vlaamse provinciebestuur op buitenlandse 
wijnreis om er goede wijnflessen te proeven en aan 
te kopen. Op die manier kon men de gasten op het 
provinciehuis rijkelijk ontvangen met wijn uit de 
provinciale wijnkelder. Dat is nu verleden tijd. 

De huidige Oost-Vlaamse deputatie, met voor het 
eerst de N-VA in de bestuursploeg, oordeelde dat 
het beheer van een wijnkelder geen taak is voor het 
provinciebestuur. Meer dan 2.600 flessen werden 
intussen verkocht en de opbrengst bedraagt 40.000 
euro.

Dat bedrag wordt geïnvesteerd in de aanleg van 
extra fietspaden. Bezoekers krijgen nu Oost-Vlaamse 
wijnen en andere streekproducten voorgeschoteld 
tijdens recepties om de korte keten te steunen.

Jean-Pierre Willems 
Raadslid
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Alle leerlingen opnieuw naar school 

Vanaf 1 september zijn alle scholen opnieuw open. Vorig schooljaar hebben 
onze kinderen hun klas maandenlang moeten missen, maar dat zal dit 
schooljaar niet meer gebeuren. Want elk kind heeft recht op leren.

Kleuterklas        Lager onderwijs          Eerste graad             Tweede en 
              middelbaar  derde graad 

Altijd en overal met inachtneming van de veiligheids- en hygiënemaatregelen

Voltijds onderwijs in de klas

Voltijds onderwijs in de klas
Afwisselend een week 
les in de klas en een 

week afstandsonderwijs

mondmaskerplicht en tijdelijk verbod 
op buitenschoolse activiteiten

CODE
GEEL

CODE
ORANJE

Veel Vlamingen snakten naar de heropening van de scholen. 
Heel wat ouders wilden hun kinderen weg van achter de pc 
thuis, en weer op de schoolbanken. Leerkrachten misten 
de kinderen. En onze jongeren misten hun vrienden.

“Alle kinderen kunnen weer naar school”

Ben Weyts
Vlaams minister van Onderwijs

014229


